



LEMBAGA PEMBANGUNAN PERUMAHAN DAN BANDAR

KENYATAAN SEBUT HARGA NO. SEBUTHARGA – LPPB/BHPP/TSA/01a/2021 (PANGGILAN SEMULA)

Sebut harga adalah dipelawa daripada Kontraktor-Kontraktor berpengalaman yang berdaftar dengan **PUKONSA** dan **Kementerian Kewangan Malaysia** dalam Gred, Kategori dan Pengkhususan yang berkaitan dan masih dibenarkan membuat tawaran masa ini bagi kerja berikut ;

Pejabat Yang Memanggil Sebut Harga	Tajuk Sebut Harga	Kelayakan & Taraf / Jenis Sykt*	Tempat & Tarikh Dokumen Diperolehi & Lawatan tapak	Tempat Menghantar, Tarikh & Waktu Sebut harga Ditutup
LEMBAGA PEMBANGUNAN PERUMAHAN DAN BANDAR	Kerja-Kerja Perkhidmatan Pembersihan Bangunan Dan Kawasan Di Blok 2 ERHP, Kinarut Selatan, Papar.	Bumiputera; Berdaftar dengan PUKONSA ; i) KOD 22 Perkhidmatan 220401 : Mencuci Bangunan, Dan 220402 : Membersih kawasan, Dan ii) Sijil Pengiktirafan Status Anak Negeri Sabah (KPS&KTN) Yang Masih Sah Tempoh Pendaftaran. ATAU; Berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia i) KOD 22 Perkhidmatan 221001 dan 221002, Dan Sijil Akuan Pendaftaran Syarikat Bumiputera yang masih sah tempoh Pendaftaran.	Borang Sebut harga boleh mula didapati dari tarikh 02 Ogos 2021 hingga 10 Ogos 2021 di laman web http://www.lppb.gov.my secara PERCUMA . Syarikat kontraktor adalah tidak diwajibkan menghadiri taklimat atau lawatan tapak. Sekiranya pihak syarikat kontraktor hendak melawat sendiri kawasan atau tapak berkenaan, amalkan penjarakan sosial serta penggunaan <i>hand sanitizer</i> dan pemakaian <i>face mask</i> adalah WAJIB diamalkan.	PETI TAWARAN LEMBAGA PEMBANGUNAN PERUMAHAN DAN BANDAR, TINGKAT 15, WISMA PERINDUSTRIAN JALAN ISTIADAT, LIKAS, KOTA KINABALU Tarikh Tutup Sebutharga : 11 Ogos 2021 (Rabu) Jam : 12.00 Tengahari

Dokumen Sebutharga yang telah lengkap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat yang bermeterai dan bertanda dengan Tajuk Kerja pada bahagian sebelah kiri sampul dan dimasukkan ke dalam Peti Tawaran seperti yang tertera di atas.

PENGURUS BESAR
Lembaga Pembangunan Perumahan dan Bandar